

2013-11-18 Hovedstyrets vi-tar-julekortbilde-møte

{{>toc}}

Møtetidspunkt: 1100

Servering: N/A

Referering: X

Vinstraff: X

Tilstede: X

186 Vi tek julekortbilde

- done

187 Godkjenning av innkalling, servering og referent.

- all good

188 Status for komiteene.

arrKom

- arrKom har hatt julebord, kjempegøy og hyggelig.
- Elgekoret på do var koselig
- Alle er betalt, all good
- Juleverksted 28. November

banKom

- Tilganger mangler fortsatt
- Har begynt å få kontroll på fakturering for Offline

bedKom

- Prøve å finne nye bedkom-skjorter fra i fjor. Blir "skikkelige" skjorter denne gangen.
- Venter litt på noen bedrifter mtp booking
- Ideer til nye twister for bedpres. Nye måter å gjennomføre ting på
- HSA: Siste utgave ble tatt inn til advokat, kom mye pirkestoff.

dotKom

- OW 4 kommer.
- Har en prod-side opp, testa i går på online.ntnu.no.
- Lang arbeidskveld på søndag, flere var med hele veien. Noen var på algdatt-kurs, helt innafor.
- populære database med info i dag, i tillegg til å sette opp info om komiteer.
- Arrangementer som er opprettet allerede vil leve parallelt med OW3

fagKom, med eksKom

- 3-dels fra Bekk, EKSTREMT med mat.
- Siste kurs på Onsdag.
- Hadde algdatt-kurs i helga, litt brått på
- eksKom fikser pass til folk.

proKom, med redaksjonen

- Har tatt julekortbilde, og årbok
- brekte Offline i helga
- Ting Thor Håkon legger ut på filområdet er utilgjengelig for medlemmer i komite, Nils Fix
- Bilder, tekst og sitater: fristen er 1. februar
- * Maks 6 bilder

triKom

- Prøve å starte Online-koret igjen. Tenk litt på det, kommer info i infomail.
- Vil få til noe rundt Dr. Who 50-årsjubileum. Vurderer å slå seg med andre.

189 Interkom

- Prokom skal ha sitt siste møte 27. November. Blir ikke lagt til flere plakater før 15. Januar etter denne dagen. JimTo må huske å bestille plakat for bedpres.
- ølbooking denne uka: John fikser
- tilbakemelding på julebordet: rart at vi fikk beskjed om å måtte dra på et kvarters varsel.

190 Gåve til ALF/Broderskabet

- Pepperkakehus, ferig bygd.
- Lego
- Stor print av en blueprint av broderskapslogoen.
- Ispinnehus av skiboli/hovedbygget.

191 FB-grupper

- Forslag kom fra bakbenk
- Det var mye blæsting på Online-pagen og alle gruppene i fjor, og da ble de enige om at vi beholder de for å kunne bruke de som kanal mellom andre. Dette har ikke fungert, og bør helst vær i samme gruppe som resten.
- Vi burde være forsiktig med hva vi blæster med på hvilket tidspunkt.

192 Tilbud og forespørsler som har kommet på epost.

- Vektorprogrammet: all good

193 Ukens infomail

- fyll inn, as usual

194 Eventuelt.

- Stemmesystem til genfors.
I fjor: begynte ganske tidlig, HIST var veldig gira på å få oss som testere. Vi fant ut at det ikke ville gå mtp sikkerhet og bugs. DotKom er klar over saken, skal se seg litt rundt etter OW4-release. Nils er klar over det.
- Bedkom: Vil ha en stemmeundersøkelse for å finne ut hva studenter vil ha ut av en bedriftspresentasjon.
Det er rom for premie.
Kan være interessant å prate med IDI for å få oss med der. Linn koser med Letizia
- Var på Bridge-greia til NTNU. Ser etter samarbeidsmuligheter med linjesamarbeidet.
- Kontrakt i linjesamarbeidet, ble godkjent slik som vi hadde det, men vil bli revurdert til neste gang.
- Kowi-greia: alle linjene som satt der hadde ikke hatt samme problemet
- Det ønskes internt bildealbum på OW4.
- Husk kake neste gang

195 Møtekritikk.

- Mat var digg